

24 November 2016 / 24 novembre 2016

## IOTC CIRCULAR 2016-084 / CIRCULAIRE CTOI 2016-084

Dear Sir/Madam,

**SUBJECT: COMMUNICATION FROM THE CHAIRPERSON OF THE INDIAN OCEAN TUNA COMMISSION**

I wish to inform you that the Chairperson of the Indian Ocean Tuna Commission has considered the responses received from four CPCs (Australia, European Union, Japan and the United Kingdom (Territory)), in relation to IOTC Circulars 2016-068, concerning the fifteen Indian vessels on the IOTC Provisional IUU List, from the 20<sup>th</sup> Session of the Commission. The Chairperson has concluded that “*due to a lack of interventions from the majority of the CPCs and with no quorum*”, the vessels should remain on the IOTC Provisional IUU Vessels List, in accordance with paragraph 14 d (iii) of IOTC Resolution 11/03 *On establishing a list of vessels presumed to have carried out illegal, unreported and unregulated fishing in the IOTC area of competence.*

Madame/Monsieur,

**OBJET: COMMUNICATION DU PRÉSIDENT DE LA COMMISSION DES THONS DE L’OCÉAN INDIEN**

Je tiens à vous informer que le Président de la Commission des thons de l’océan Indien a examiné les réponses reçues de quatre CPCs (Australie, l’Union européenne, le Japon et le Royaume-Uni (Territoire)), en relation avec les circulaires CTOI 2016-068, concernant les quinze navires indiens sur la liste provisoire INN de la CTOI, de la 20<sup>ème</sup> session de la Commission. Le président a conclu que “*en raison d’un manque d’intervention de la majorité des CPC et sans quorum*», les navires doivent rester sur la liste provisoire des navires INN de la CTOI, conformément au paragraphe 14 d (iii) de la Résolution 11/03 de la CTOI *visant à l’établissement d’une liste de navires présumés avoir exercé des activités de pêche illégales, non déclarées et non réglementées dans la zone de compétence de la CTOI.*

Yours sincerely / Cordialement



Chairman of the IOTC / Président de la CTOI

**Attachments / Pièces jointes:**

- None / Aucune

**Distribution / Destinataires**

**IOTC Contracting Parties/ Parties contractantes de la CTOI:** Australia/Australie, Belize, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d’), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia/Somalie, South Africa/Afrique du Sud, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom (OT)/Royaume-Uni(TOM), Yemen/Yémen.

**Chairperson IOTC / Président de la CTOI**

**Cooperating Non-Contracting Parties/ Parties coopérantes non-contractantes:** Bangladesh, Djibouti, Liberia, Senegal/Sénégal.

**Intergovernmental organisations & Non-governmental organisations / Organisations intergouvernementales et non-gouvernementales**

**Copy to/ Copie à :** FAO

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement